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W związku z trudnościami komunikacyjnym Mieszkańców Gminy Nowe Warpno i małą 
liczbą połączeń uprzejmie proszę o odpowiedź na pytanie, czy Gmina złożyła 
wniosek o dofinansowanie z funduszu rozwoju przewozów autobusowych ? 
Jeżeli tak, to proszę o przekazanie kopii wniosku. 

Jeżeli nie - to proszę o informację jakie były przyczyny nie ubiegania się · 

o dofinansowanie z funduszu rozwoju przewozów autobusowych i jakie są plany 
dotyczące poprawy komunikacji w Gminie Nowe Warpno? 
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